
Møte Holmestrand Rotary‐klubb 2021‐09‐14 
 

Tema: 

Holmestrand Fjordhotell – HVA SKJER? 
 

Foredragsholder: 

Hilde Gunnestad, hun nevnte det ikke direkte, men antar hun er den daglige sjefen … 

 

Hilde begynte med å nevne at hun opprinnelig ønsket å starte opp et tilsvarende konsept for 

noen år siden i Frankrike. Hun og kjærsten kjøpte et sted i SørFrankrike, ikke veldig langt fra 

den spanske grensen. Så kom coronaen og satte en stopper for utviklingsplanene der nede, 

så det stedet drives i dag fortsatt som et rent ferieutleiested. 

 

Så dukket muligheten på Holmestrand Fjordhotell opp, en mulighet hun ikke kunne la gå fra 

seg. Hilde er Sandejente, men har alltid hatt veldig tro på Holmestrand. Sammen med datter 

og noen samarbeidspartnere startet de i sommer opp prosjektdrift i juli og august, og er nå i 

forhandlinger med hotelleier om en forlenget kontrakt. 

 

Hilde er utdannet gestaltterapeut og tror på et liv basert på lyst, glede og mestring. Med 

dette som basis ønsker hun å skape en god møteplass, et sted hvor både gjester og ansatte 

kan koble av, leve livet her og nå, og rett og slett ha et godt sted å være. Dette er viktigere 

enn å tjene mest mulig penger.  

 

Restauranten er derfor omdøpt til Lounge, som betyr noe a’la et sted å slappe av… eller et 

rolig sted. De ønsker å skape en feriefølelse, derfor palmer og kofferter strategisk plassert 

omkring – og de tilbyr boblerunder. Hovedtiden på døgnet er fra åpning kl 11 til omkring kl 

16, da dabber det av. Fokuset er mao på lunch‐tiden. Pr nå ingen planer om restaurant på 

kveldstid. Satser primært på buffeter, mye suppe og også vegansk mat. 

 

Som nevnt ønsker de å skape en levende møteplass, men også å tilby fasiliteter for kurs og 

events samt kulturarrangementer. Fokus er å forebygge utenforskap og mye er helserettet. 

De jobber også gjøre om noen av rommene til utleie av faste kontorplasser. 

 

Hilde gjør ikke dette alene. Hun har med seg datteren Martine som også har startet salg av 

klær, interiør og etter hvert helse & velværeprodukter i hotellet. Du kan bl.a. kjøpe den 

koppen du drikker av, skulle du like den veldig godt. Venninnen Beate er yoga‐instruktør, så i 

tillegg til å delta i driften tilbyr hun yoga‐kurs. På kjøkkenet hersker Anja, som også har en 

egen Facebook‐side som heter Matglede og som har ca 4000 følgere, alle stort sett fra 

Holmestrand. De har også noen ansatte som har jobbet på hotellet tidligere og som derved 

kjenner hotellet veldig godt. De samarbeider også med skoler i Holmestrand og tilbyr 

arbeidstrening.  

 

Andre samarbeidspartnere som skal ha en liten base/ha arrangementer på hotellet er: 

‐ Jomfrureiser 



‐ Drømmedame Community v/ Siw Stenbrenden – hun klarte å fylle hotellet for en helg 

på en ½‐time 

 

For øvrig tenker Hilde at padling blir et gjennomgående tema, samt at den nye badstua på 

moloen rett utenfor skal benyttes flittig. 

 

Mange flytter for tiden til mindre leiligheter og hotellet ønsker derfor å være det ekstra 

soverommet. 

 

President Per Halvor takket hjerteligst for en meget interessant gjennomgang av hotellets 

planer for fremtiden, og ønsket Hilde lykke til på vegne av klubben vår. Han avsluttet med en 

overrekkelse av den tradisjonelle vinflasken samt å henvise til Rotarys eget motto for dette 

året: 

 

Make Dreams Real 
 

 

Stig Kløvstedt 

referent 


